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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  
KOMISE RHMP PRO ICT 

ZÁPIS 
z jednání Komise RHMP pro ICT  
č. 10/2015 ze dne 10. 11. 2015  

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Profant (pověřen řízením zasedání), Kateřina Černá, Libor Hadrava, 
Tomáš Jílek, Jakub Michálek, Radomír Nepil*, Martin Vaic, Daniel Vlček, Pavel 
Mánek, Jaroslav Šolc (tajemník) 

Omluveni Ondřej Felix, Adriana Krnáčová, Josef Šlerka  
Hosté Dle prezenční listiny: Václav Strnad (OOC), Pavlína Velikovská (ROPID), Radim 

Vysloužil (ROPID), Luděk Chaloupka (MP), Vendula Kožíšková (MP), Zdena 
Javornická (MHMP), Bohumil Pechr (INF), Jarmila Melkesová (UCT), Tomáš 
Sommer, Martina Děvěrová (MHMP), Eduard Šuster (MP)  

*Pozn.: R.Nepil se před zahájením jednání vzdálil ze zasedací místnosti a nebyl jednání přítomen.  

Program: 

1) Schválení programu jednání   
2) Solution mapa P. Mánek 
3) GIS a ESRI, koncepce a provozní potřeby P. Mánek 
4) Licence pro Městskou polici, analýza, strategie L.Hadrava, E. Šuster 
5) Opencard – k dalšímu postupu J.Michálek 
6) Různé  členové komise 
 
Projednáno:  

1) Schválení programu jednání 

O. Profant, který byl předsedou Felixem pověřen vedením zasedání, zahájil jednání (15:05) a navrhl 
úpravu programu, tj. přesun bodu 2) Solution mapa před bod 6) Různé, tedy tak, aby byly přednostně 
projednány body, k nimž jsou přítomni hosté. 

L. Hadrava navrhl přesun bodu 4) Licence pro MP na začátek jednání. 

T. Jílek navrhl program anulovat, přerušit jednání a pouze vyslechnout připravené prezentace. Návrh 
zdůvodnil aktuální nejasnou situací ve vedení města a nepřítomností některých členů (P. Mánek 
s omluvou dorazil v 15:10, R. Nepil se před zahájením vzdálil z jednací místnosti). J. Michálek 
doporučil s ohledem na množství přítomných hostů a časovou naléhavost některých bodů zasedání 
nepřerušovat. M. Vaic konstatoval, že mezi předloženými body postrádá návrh dříve diskutovaného 
in-house řešení pro některé systémy. E. Šuster (MP) upozornil na úkol z Rady HMP předložit Radě 
materiál k ICT v MP po konzultaci s komisí pro ICT do konce listopadu. T. Jílek požádal o hlasování 
o svém návrhu. Předsedající tak učinil a následně dal hlasovat o programu v upravené verzi dle 
připomínek.  

Usnesení 1a (protinávrh T. Jílka):  
Komise schvaluje návrh na anulování programu a přerušení jednání s tím, že je však možné bez dalších 
usnesení seznámit se za přítomnosti hostů s předloženými podklady.  
Hlasování: 5-2-1 (pro-proti-zdržel se). Usnesení nebylo schváleno. 
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Usnesení 1b (návrh O.Profanta) 
Komise schvaluje program s navrženými změnami v pořadí (heslovitě): 1) Licence pro MP, 
2) Ekonomický systém, 3) GIS a ESRI, 4) Opencard, 5) Solution mapa, 6) Různé. 
Hlasování: 3-0-4 (pro –proti-zdržel se). Usnesení nebylo schváleno. 

S ohledem na skutečnost, že nebyl schválen program, předsedající O. Profant ukončil v 15:20 jednání.  
 
Zasedání se uskutečnilo od 15:05 do 15:20 hod. 
 

Termín příštího jednání komise bude upřesněn po konzultaci s předsedou O. Felixem. Členové budou 
vyrozuměni.  
 
 

Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsal Jaroslav Šolc 10. 11. 2015  

Schválil Ondřej Profant  
(pověřen řízením zasedání) 

11. 11. 2015  
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